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 Ohledně problematiky týkající se vyhlášky MPSV 
č. 359/2009 Sb. navrhuje doc. Praško vytvoření pracovní 
skupiny, která by touto otázkou zabývala. Ke spolupráci 
bude rovněž vyzvána sekce sociální psychiatrie naší spo-
lečnosti. Vzhledem k současné kritice psychiatrické obce 
vůči vyhlášce PS konstatuje, že naše společnost nebyla se 
zněním vyhlášky seznámena.

 Doc. Vevera byl výborem PS pověřen dopracováním 
stanoviska výboru PS k činnosti Evropského výboru pro 
zabránění mučení a nelidskému či ponižujícímu zacháze-
ní nebo trestání a navrhne změnu názvu tohoto výboru, 
který je v současné podobě v rozporu s destigmatizačními 
snahami oboru. Dopis bude zaslán prostřednictvím se-
kretariátu EPA, Ministerstva zdravotnictví ČR a Minister-
stva zahraničních věcí ČR příslušným orgánům Evropské 
unie.

 Výbor PS se zabýval rozšířením počtu sekcí své společ-
nosti. Výbor není v zásadě proti vzniku nových sekcí, ty 
však mohou vznikat pouze se souhlasem výboru PS. Byla 
podpořena snaha o vytvoření sekcí ambulantní i lůžkové  
psychiatrické péče. Výbor se rovněž zabýval otázkou, kolik 
členů má která sekce a jak efektivně zajistit databáze členů 
jednotlivých sekcí a tyto dát k dispozici předsedům sek-
cí. Prof. Drtílková představila návrh pravidel pro členství 
v jednotlivých sekcích. Je však třeba dořešit způsob přihla-
šování do sekcí. Do příští schůze návrh vypracuje prim. 
Rektor ve spolupráci s prof. Papežovou a prof. Drtílkovou. 
Podněty pro úpravu členství v sekcích je možné posílat 
prim. Rektorovi. 

 Zaplacení příspěvku za aktuální počet členů naší spo-
lečnosti na účet WPA zařídí paní Holadová.

 Prof. Raboch informoval o jednání s ministryní zdra-
votnictví, které se týkalo financování nemocniční a ústavní
péče. Ministryně zdravotnictví vyvolá jednání s ředitelem 
VZP. Prof. Raboch informoval o probíhající spolupráci 
s doc. Dlouhým týkající se ekonomického rozboru finan-
cování psychiatrické péče.

 Dr. Anders informoval, že druhé číslo časopisu Česká 
a slovenská psychiatrie je připraveno do tisku; časopis by 
letos neměl vykázat finanční ztrátu. Ohlasy na první číslo
jsou bezesporu kladné.

 Výbor PS souhlasí se členstvím a spoluprací s European 
Brain Council, což je plánované sdružení všech organizací 
zabývajících se nemocemi mozku.

 O stavu příprav a navrhovaném programu sjezdu PS ve 
Špindlerově Mlýně informoval dr. Doubek. Výbor PS vy-
zývá k účasti v soutěži o Cenu výboru PS, termín přihlá-
šek je do konce dubna (více informací na webu společnos-
ti). Do Kuffnerovy ceny je přihlášeno 7 publikací. V rámci
sjezdu proběhne valná hromada společnosti, zprávu o čin-
nosti připraví doc. Přikryl, finanční zprávu prim. Rektor
a zprávu revizní komise ředitel Žižka.

 Prof. Raboch informoval o článcích, které vyšly v tisku 
v reakci na tiskovou konferenci pořádanou naší společností 
a pojednávající o problematice agresivity v psychiatrii.

 Prof. Drtílková informovala o plánovaném sympoziu 
Duševní zdraví dětí a mládeže a požádala PS o záštitu. 
Výbor souhlasí, informace o sympoziu budou ve zprávách 
společnosti a na webových stránkách společnosti.

 Prof. Drtílková upozornila na problematiku, kdy za 
omezovací prostředek v pedopsychiatrii je považováno 
i injekční podání léků. Výbor PS navrhuje změnit formu-
laci při novelizaci vodítek léčebné péče.

 MUDr. Bašný navrhl, aby byla prim. Rektorovi za nad-
standardní úsilí při přípravě nových webových stránek 
společnosti udělena finanční odměna. Členové výboru
návrh podpořili, prim. Rektor však odměnu odmítl.

 Výbor PS pověřil paní Královou, aby zjistila, zda je 
možné zajistit platnost udělovaných kreditních bodů za 
účast na vědecké schůzi i pro psychology.

 Prof. Raboch informoval o stávající situaci ve vzdělává-
ní, kdy na vyhlášených 16 rezidenčních míst pro vzdělá-
vání v psychiatrii se přihlásili pouze 4 uchazeči. Výbor PS 
se domnívá, že důvodem je chybné vyhlášení podmínek 
rezidenčních míst ze strany ministerstva zdravotnictví.

 Novými členy PS ČLS JEP se stali: Oksana Samokhvalo-
va, PL Lnáře; PhDr. Tereza Soukupová, Ph.D., PL Bohnice; 
doc. MUDr. ThDr. Mgr. Jaroslav Maxmilián Kašparů, Ph.D.,
psych. ordinace Pelhřimov; MUDr. Jan Všetička, PL Brno.

 Předsedou příští dopolední schůze dne 5. 5. 2010 bude 
doc. Přikryl.

Zapsal: doc. MUDr. Radovan Přikryl, Ph.D.
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